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Ansoms stelt inplanting mestverwerking in
vraag
nieuws

Koen Verheyen van de Aveve-winkel aan de Brechtseweg in Loenhout heeft de
milieuvergunning op zak om achter zijn zaak aan mestverwerking te doen. Een deel van de
buurtbewoners is echter nog altijd niet opgezet met de plannen. Ook burgemeester Jos
Ansons heeft bedenkingen. "Installaties tot 60.000 ton per jaar heeft de wetgever
toegelaten in landbouwzone, maar zonder afstandsregels van bijvoorbeeld een kilometer.
Dat is problemen zoeken. Ik heb er al verscheidene ministers op aangesproken, tot nu toe
zonder gevolg".
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Koen Verheyen van de Aveve-winkel aan de Brechtseweg in Loenhout heeft de milieuvergunning op
zak om achter zijn zaak aan mestverwerking te doen. Als hij in de herfst ook de stedenbouwkundige
vergunning krijgt, dan kan hij begin volgend jaar starten. Een deel van de buurtbewoners is echter
nog altijd niet opgezet met de plannen om bij hun woningen een installatie van 25.000 ton mest per
jaar te plaatsen. Ook burgemeester Jos Ansoms heeft bedenkingen.
"Als de wind verkeerd zit, hebben we nu al de stank van de installatie langs de Sint-Lenaartsebaan.
Deze installatie staat veel te dicht bij de woningen en de sportvelden. Er is nochtans nog grond
genoeg in Wuustwezel en Brecht", luidt het bij de omwonenden. De buren vrezen ook voor extra
drukte van vrachtwagens in de nu al gevaarlijke bocht aan de Brechtseweg én voor
waardevermindering van hun woningen. "We rekenen erop dat het schepencollege deze miskleun
tegenhoudt. We zijn bekend als bloemendorp, en dan zouden we aan onze invalsweg zo'n
stinkfabriek toelaten".
Een paar honderd meter verder runt Koen Verheyen zijn winkel. Drie weken geleden heeft hij zijn
stedenbouwkundige vergunning aangevraagd. "Ik hou rekening met mijn buren, maar ze willen niet
luisteren en niet gaan kijken naar een vergelijkbare installatie zoals Bio Noord in Brecht, die
geurloos werkt. De installatie aan de Sint-Lenaartsebaan is compleet anders. Mijn milieuvergunning
is strenger: er komt een extra dak over één van de bassins en een extra biofilter tegen eventuele
stank. Ik garandeer dat het niet zal stinken, ik woon er zelf naast. Ik reken op mijn vergunning in
oktober, dan kan ik in januari van start gaan. Krijg ik geen vergunning, dan ga ik in beroep".
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Burgemeester Jos Ansoms (CD&V) wil niet vooruitlopen op de beslissing van het schepencollege.
"Eerst komt er nog een openbaar onderzoek en kunnen de omwonenden bezwaar indienen. Pas dan
bepalen we ons standpunt. Maar het zal alleszins meespelen dat we één kilometer verder een
installatie hebben die ondanks een strenge milieuvergunning toch geurhinder geeft".
Volgens de burgemeester zit het probleem dieper. "Installaties tot 60.000 ton per jaar heeft de
wetgever toegelaten in landbouwzone, maar zonder afstandsregels van bijvoorbeeld een kilometer.
Dat is problemen zoeken, want dan komen die installaties veel te dicht tegen woningen. Ik heb er al
verscheidene ministers op aangesproken, tot nu toe zonder gevolg".(KS)
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